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R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA  ŽUPANIJA 

GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR MLAKA 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA: 024-05/24-01/15 
URBROJ: 2170-1-03-04-24-2 
Rijeka, 23. 01. 2024. 

 
ZAPISNIK 

S 10. SJEDNICE VMO MLAKA 
 

10. sjednica VMO Mlaka održana je 23.01.2024. (utorak) s početkom u 18:00 sati u prostorijama MO 
Mlaka, G. Duella 2/b. 

Sjednici su bili nazočni: 
- Darjana Nadarević, predsjednica VMO 
- Ivo Simper, zamjenik predsjednice VMO 
- Elena Dorčić-Spatola, članica VMO 
- Snježana Seršić, tajnica MO 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 
-    Mladen Mandić, član VMO 
-    Layla Munitić, članica VMO 

Sjednicu je otvorila predsjednica VMO i predložila sljedeći 
 

DNEVNI RED 
 

1. Rasprava o zahtjevima pristiglim između dvije sjednice. 
2. Usvajanje godišnjeg Izvješća o radu Vijeća MO Mlaka za 2023. godinu.   
3. Rasprava o predstojećim aktivnostima Vijeća. 
4. Razno. 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
AD 1 
 
Predsjednica VMO Darjana Nadarević informirala je prisutne vijećnike o zahtjevima građana i 
dopisima primljenim između dvije sjednice. 
 
    Zaključak: 
 

 Vijeće prima na znanje odgovor Prometnog redarstva u kojem se navodi da su 
prometni redari  pojačali nadzor u Ulici Rikarda Benčića, te je izdano 55 mjera 
protiv vozača koji su nepropisno parkirali svoja vozila u proteklih sedam dana. U 
ulici Podmurvice je tijekom ove godine izdano 148 mjera. 

 Vijeće je zaprimilo dopise građana, a i sami  vijećnici su uočili da je prolaz pješaka 
izuzetno otežan jer su automobili parkirani na oba pločnika, pješačkim prijelazima 
i autobusnoj stanici, te će ponoviti zahtjev Prometnom redarstvu za kontrolu i 
sankcioniranje, kao i Rijeka Plusu za prijedlog rješenja. 
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 Vijeće je zaprimilo odgovor građanke na upit za dodatno objašnjenje u kojem se 
navodi da traži iscrtavanje zabrane parkiranja na izlazu na kolnik ispred dva parkirna 
mjesta koja se legalno nalaze na njenoj parceli. Zahtjev za očitovanje će se 
proslijediti Rijeka Plusu. 

 Također će se zatražiti obnova postojeće horizontalne signalizacije u ulici G. Duella. 
 

 Vijeće prima na znanje odgovore Odjela za komunalni sustav i Čistoće na molbe 
ovlaštenog predstavnika stanara Podpinjol 31a za čišćenje slivnika kišne vode, te 
sanaciju kontejnera u ulici Podpinjol u kojima se navodi da je odmah izdan nalog za 
čišćenjem slivnika oborinske odvodnje i  zamjenu oštećenih spremnika.   
 

 Vijeće će proslijediti fotografije oštećenja u Parku Mlaka Odjelu za komunalni sustav. 
 

 Vijeće je zaprimilo molbu građana za postavu ležećih policajaca kako bi se  spriječila  
mogućnost stradavanja pješaka u ulici V. P. Širole od kućnog broja 12-14.  

 Vijeće je već više puta upućivalo molbe za postavu ležećih policajaca, stupića i 
izradu sigurnog koridora za pješake, te će ponoviti zahtjev i tražiti sastanak s 
nadležnima iz Rijeka Plusa zbog donošenja rješenja. 
 

 Rijeka Plusu će se uputiti zahtjev za hitnu sanaciju velike udarne rupe u ulici G. 
Duella kod k. br. 3 

 

 Vijeće će uputiti požurnicu Hrvatskim cestama za povratak rukohvata koji je uklonjen 
prilikom izvođenja radova na raskršću Krešimirove i ulice Rikarda Benčića. 
 

 Vijeće će uputiti požurnice za iscrtavanje zabrane parkiranja ispred garaža u ulici 
Luki  k. br. 17 i G. Duella kod k. br. 12. 

 
AD 2 
       Zaključak:  

 

 Nakon rasprave Vijeće je jednoglasno usvojilo Izvješće o radu VMO Mlaka za 2023. 
godinu. 

 
AD 3 
        Zaključak: 
 

 Vijeće MO Mlaka je u veljači i ožujku planiralo programe Zdrava Mlaka i Dan žena. 

 Vijećnici su raspravljali o pripremama za realizaciju programa. 
 
AD 4 
   Zaključak: 
 

 Nije bilo prijedloga za raspravu.   
 

 
Sjednica je završila u 20:00 sati. 
 

Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 

Zapisničar: Predsjednica VMO Mlaka: 
 

Snježana Seršić    Darjana Nadarević  
   

 


